
Broj zaprimljenih 
prijedloga:  

Datum  javne tribine:

Mjesto i vrijeme 
održavanja: 

02.05.2022.

28

MO Vidikovac / 19.15 sati 

#28: MO VIDIKOVAC



Zamjena ili postavljanje uređaja javne rasvjete - (3)

Sanacija manjih deponija - (1)

Uređenje (održavanje) izgrađenih nerazvrstanih cesta 
(kolnika, parkirališta, nogostupa) - (3)

Postavljanje zaštitnih ograda i branika - (1)

Postavljanje horizontalne signalizacije - (3)

Uređenje dječjih igrališta - (4)

Postavljanje komunalne opreme - (2)

Uređenje javnih zelenih površina - (1)

Postavljanje sprava za vježbanje na otvorenom - (1)

Uređenje trgova - (1)

Projektiranje - (3)

Ostalo - (5)

RASPOLOŽIVA ALOKACIJA:

Predložene male komunalne akcije:          

90.000,00 HRK

MO VIDIKOVAC

 



 

1. ZAMJENA ILI POSTAVLJANJE UREĐAJA 
JAVNE RASVJETE - (3)

2. SANACIJA MANJNIH DEPONIJA - (1)

Staza između Ulice Skročini i OŠ 
Bartula Kašića kroz borovu šumu

#1
Jedina staza koja vodi iz MO Vidikovac do OŠ Bartula Kašića, a kojom svakodnevno 
prolaze sva djeca s područja mjesnog odbora, koji broji oko 3.000 stanovnika, vodi 
kroz borovu šumu i makiju. Staza je spoj neasfaltirane ulice Skročini i neuređenog 
prilaza školi uz sportsku dvoranu. Sama staza vodi kroz šumu, nije betonirana niti 
osvijetljenja. Poslijepodnevna smjena prolaz osvjetljava mobitelima. Staza nije 
primjerena urbanoj sredini a posebno za prolaz osnovnoškolske djece.

Put kotarskih serdara (odvojak 
istočno od trgovine Bakmaz)

#3
U ovom dijelu ulice nedostaje ulična rasvjeta. Neophodan je izlazak na teren 
stručnih ljudi po tom pitanju i donošenje zaključka koliko je rasvjetnih tijela potreb-
no instalirati.

Eugena Kumičića kućni brojevi 
15,17,19

#2
Poštovani, molim ukoliko je moguće postavljanje javne rasvjete u naš odvojak ulice 
Eugena Kumičića gdje je sad već šet kuća a u fazi ishođenja građevinskih dozvola su još 
tri kuće. Na priloženoj slici skicirao sam ljubičastom bojom potencijalna mjesta za tri 
stupa javne rasvjete. Napominjem kako se radi o čestici puta 462/6.
Put je bez asfalta. Ovim putem koristim priliku napomenuti da prema snimci dostupnoj 
na ispu.mgipu.hr u ovom odvojku nije planirana ni izgradnja kanalizacijske mreže u 
sklopu aglomeracijskog projekta te molim da ako je ikako moguće da se i naše 
kuće(naše crne jame) stave u plan za spoj na kanalizacijsku mrežu grada. Obzirom da je 
čestica 462/6 suvlasništvo nas stanara molim za pomoć grada kako bi našli način da ovaj 
odvojak iredimo po suvremenim standardima grada. Stojim na raspolaganju. Hvala. 

Put kotarskih serdara - bivša kasarna
#4
Prostor nekadašnje kasarne u ulici Put kotarskih serdara trenutačno je vjerojatno 
najveći divlji deponij u Zadru i to praktički u samom središtu grada. Stanovnici ovog 
dijela MO Vidikovac više su puta pokušavali pronaći rješenje za ovaj problem, no 
konkretne odgovore nikada nisu dobili. Borova šuma pretvorila se u divlje odlag-
alište, kojim zbog nereda i smrada već godinama više nitko ne prolazi. Koliko smo 
upoznati, jednoga dana tu je u planu izgradnja nogometnih igrališta, no do 
realizacije tog plana taj bi prostor trebalo adekvatno zbrinuti. Trim staza, park za pse 
i dječje igralište na Višnjiku odličan su primjer kako se može iskoristiti takav šumoviti 
prostor. Logično, ukoliko se dugoročno planira gradnja nogometnih igrališta, nije 
realno očekivati značajnija ulaganja u ovaj prostor, ali samo čišćenjem, uređenjem, 
osvjetljenjem i održavanjem istoga, on bi se u sljedećih 5 ili 10 godina mogao 
pretvoriti u odlično dodatno mjesto za rekreaciju i boravak na svježem zraku svih 
građana grada Zadra.Osim toga, možda se upravo na ovoj lokaciji krije idealno 
mjesto za sportsko i dječje igralište, koje ovom dijelu grada nasušno nedostaje.

PRISTIGLI 
PRIJEDLOZI

  



Put kotarskih serdara 

#5 i #6
S obzirom da se stvaraju gužve na magistrali usred uređenja križanja na bokanjcu u 
trajanju cc3 mj i da se promet u ulici put kotarskih serdara poprilično povećao 
predlažem uređenje ceste od Lulića prema vet. stanici. 

3. UREĐENJE (ODRŽAVANJE) IZGRAĐENIH 
NERAZVRSTANIH CESTA - (3)

Ulica Put Bokanjca kod broja 64 uz auto-
busnu stanicu kod pekare Zara

#8
Radi se o zaštitnoj ogradi koju bi trebalo postaviti na potporni zid ulice Put Bokanj-
ca, visok od pola metra do dva metra, uz koji prolaze pješaci i djeca u školu.

6. POSTAVLJANJE ZAŠTITNIH OGRADA I 
BRANIKA - (1)

7. POSTAVLJANJE HORIZONTALNE 
SIGNALIZACIJE - (3)

Križanje ulica Put Bokanjca, Vlade 
Janjića-Cape i Jurja Križanića 

#10
Radi se o križanju tri ulice uz dva pješačka prijelaza gdje je izlaz iz ulice Vlade 
Janjića-Cape nepregledan. Kad vozači iz ulice Put Bokanjca iz pravca Bokanjca ulaze 
u ulicu Jurja Križanića uopće ne vide vozila koja dolaze iz ulice Vlade Janjića-Cape. 
Uz tri ulice i još dva pješačka prijelaza razvidna je opasnost za sve sudionike. Uz to je 
veliki problem uključiti se iz ulice Vlade Janjića-Cape. Potrebno je prvenstveno 
istaknuti pješačke prijelaze plavom bojom a onda naći drugo rješenje za križanje.

Put kotarskih serdara
#7
Vec navedeno nema nikakve infrastrukture!

Križanje Ulice Skročini i Puta 
Bokanjca ispred pekare Zara 

#9
Na križanju Ulice Skročini, Pavla Rittera Vitezovića i Puta Bokanjca ispred pekare Zara 
stvaraju se velike gužve i blokade prometa .Tu ce mješaju automobili i pješaci , a 
naročito djeca koja tuda idu u školu. Potrebno je na neki način regulirati promet jer 
prijeti opasnost djeci.



Put Bokanjca 
#11
Pre rizičan prijelaz za djecu koja idu u školu na nastavu, veliki broj djece prelaze 
ovdje cestu a vozaci automobila ne vide učenike tako da djeca po nekoliko minuta 
čekaju na prijelaz preko pješačkog prijelaza. Trepetece svjetlo ne radi . Trebalo bi 
ofarbati i pješački prelaz plavom bojom , čak 50 m prije upozoriti vozače , nije 
zgorega da i ima semafor kojeg će pjesak upaliti ručno da može preci cestu! 

Put kotarskih serdara

#12
Put kotarskih serdara zasigurno je jedna od najmnogoljudnijih ulica kvarta Vidiko-
vac. Broj stanovnika posebno se povećao u posljednjih desetak godina, izgradnjom 
niza manjih stambenih zgrada, a taj trend još uvijek traje. Posljedično, povećao se i 
broj djece svih dobnih uzrasta koja, nažalost, u cijeloj ulici sa svim njenim odjeljcima 
nemaju ni jedno jedino mjesto za igranje. Jedino igralište u MO Vidikovac je ono 
neposredno uz sami mjesni odbor, no ono je potpuno dislocirano i teško pristupač-
no iz ovog dijela kvarta. Ilustracije radi, djeca iz ulice Put kotarskih serdara nikada u 
prošlosti nisu ni koristila to igralište, već su se svojevremeno snalazila po raznoraz-
nim livadama, gradeći vlastita improvizirana igrališta. Kako današnje vrijeme ipak 
nudi i neke nove, bolje mogućnosti, a broj djece se, iz već opisanih razloga, uvećao 
za nekoliko puta, jedino kvalitetno rješenje jest izgradnja igrališta u ovom dijelu MO 
Vidikovac. U prošlosti je takvih obećanja, mahom predizbornih, već i bilo, ali 
nažalost, nikada se nisu realizirala. Stoga predlažem da se u sklopu ove hvalevri-
jedne inicijative pronađe adekvatna lokacija u ulici Put kotarskih serdara, koja 
obuhvaća vrlo velik prostor, za izgradnju sportskog i dječjeg igrališta. Koševi, golovi, 
tobogan, ljuljačka i možda još poneka zanimacija za najmanju djecu, ne bi trebala 
biti prevelika investicija, a uvelike bi doprinijela kvaliteti života stanovnika ovog sve 
napućenijeg dijela grada.

Kod mjesnog odbora

#13
Pomalo je zapusteno, klupe unistene, a igraliste za nogomet i kosarku popucano, 
bilo bi lijepo urediti okolis i igralista za male i velike i starije (bocaliste). Vise koseva 
za smece, klupa koje nisu potrgane, staza dovoljno siroka za kolica i manju djecu 
gdje nije bojazan od brzih auta da nas smlave blizu trotoara ili dok prelazimo cestu. 

Ulica Mile Gojsalic, igralište uz zgradu MO

#14
Tartan podloga na dječjem igralištu.
U MO Vidikovac sve je više djece i sasašnje igralište ne odgovara njihovim potreba-
ma. U planu je obnova dječjeg igrališta, ali bilo bi dobro staviti i odgovarajuću 
podlogu radi sigurnosti i opuštene igre onih najmlađih. 

7. POSTAVLJANJE HORIZONTALNE 
SIGNALIZACIJE - (3)

8. UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA- (4)



Vidikovac

#15
Nema opisa. 

8. UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA- (4)

Mile Gojsalić 25

#16
Nedovoljan broj koševa za otpatke , stalaka za bicikle.

Predio Vidikovac

#17
Poštovani, u ulicama našeg mjesnog odbora Vidikovac ne postoje koševi za otpadke. 
Predlažem postavljanje koševa na više lokacija po ulicama. Predlažem da se to eventu-
alno napravi skupa s oglasnim pločama čije postavljanje sam isto tako predložio 
putem ovog natječaja. Hvala. 

K.č. 293/1 (Vidikovac, Tribanjska 
ulica 6f )

#18
Poštovani, ovim putem bih molio da se razmotri (zaista osnovno i jednostavno) 
uređenje javne površine u vlasništvu Grada Zadra, koje je trenutno u naravi - šikara. 
Problem je što zbog trenutnog stanja parcele dolazi do nakupljanja što zmija, koje 
konstantno zalaze u dvorišta, što komaraca i sl. štetočina. Također, na navedenoj čestici 
još uvijek nisu sanirana stabla označena za uklanjanje koja su nastradala u nevremenu 
prije nekoliko godina i koja se nalaze uz redovno korišteni put kroz sredinu parcele te 
predstavljaju dodatnu opasnost za prolaznike. Što se uređenja tiče, zaista je dovoljno 
samo raščistiti šikaru, ukloniti stijene te poravnati zemlju, a dalje će priroda učiniti 
svoje. Smatram da je navedeni zahvat zaista minoran, a s tim i troškovi izvođenja istog. 
Uz malo truda dotično mjesto može postati jedna mala zelena oaza za igru djece i/ili 
kućnih ljubimaca, a to je ionako nešto čega u gradu kronično nedostaje. U prilogu 
šaljem slike iz kojih je razvidno trenutno stanje.

10. POSTAVLJANJE KOMUNALNE 
OPREME - (2)

11. UREĐENJE JAVNIH ZELENIH 
POVRŠINA - (1)



Ulica Mile Gojsalić,teren uz 
prostorije zgrade MO

#19
Na terenu uz prostorije zgrade mjesnog odbora,gdje je planirana izgradnja dječjeg 
igrališta,predlažem izgradnju i Vježbaonice na otvorenom. U neoosrednoj blizini se 
nalazi nogometno igralište,malo dječje igralište te izgradnjom navedenog prijedlo-
ga smatram da bi upotpunili u potpunosti prostor za djecu i odrasle.

Mile Gojsalica 25

#21
Zelio bih da se na mjesnom odboru vidikovac napravi kat za nas mlađe da 
stavimo piljarski stol pikado stolni nogomet da se mozemo druziti po danima 
kad je nevrijeme.

14. POSTAVLJANJE SPRAVA ZA 
VJEŽBANJE NA OTVORENOM - (1)

Ulica Mile Gojsalić

#20
Predlažem izgradnju sanitarnog čvora uz zog (bućalište) koje se nalazi uz malono-
gometno igralište u blizini zgrade Mjesnog odbora Vidikovac u ulici Mile Gojsalića. 
Naime, zog posjećuje jako puno ljudi, buće se obično igraju uz piće i o piće a partije 
traju nekoliko sati. U tom periodu igrači i posjetitelji su primorani obavljati nuždu 
svuda okolo što stvara ružnu sliku a i zdravstvenu ugrozu. Osim toga oko zoga se 
ubrzano grade nove zgrade te će se stvoriti još veći problem. Uz sanitarni čvor 
potrebno je dodatno urediti i sam zog i okoliš koji bi tvorio nekakav mali trg, te 
smatram da je to investicija upravo za participativno budžetiranje. 

17. UREĐENJE TRGOVA - (1)

19. PROJEKTIRANJE - (3)

Ulicom Put Kotarskih serdara

#22
S obzirom kojom se brzinom naseljava dio toga kvarta (ulicom Put Kotarskih Serda-
ra) te postojeće male djece,a naravno pošto takodjer postoji dosta mladih parova 
biti će i više!
Tako da je prijeko potrebno dječje igralište jer kao i sam imam malo dijete i nemam 
ga gdje odvesti!
A možemo i nabrojati kako taj dio kvarta s tolikom naseljenosti pola ulica nema 
nikakve javne rasvjete,postojeće ceste bez ikakvog nogostupa, blizina bivše vojarne 
koja je napuštena te zarasla i nadasve s obzirom na svoju gustoću šume čak i opasna 
s obzirom da se nalazi u dosta naseljenom dijelu toga kvarta naravno usred grada!



Put kotarskih serdara
#23
Ponavljam prijedlog sportskog i dječjeg igrališta za ulicu Put kotarskih serdara. 
Ukoliko iz nekog razloga nije moguća realizacija u sklopu ovog projekta, predlažem 
projektiranje za sljedeću godinu. Put kotarskih serdara zasigurno je jedna od najm-
nogoljudnijih ulica kvarta Vidikovac. Broj stanovnika posebno se povećao u posljed-
njih desetak godina, izgradnjom niza manjih stambenih zgrada, a taj trend još uvijek 
traje. Posljedično, povećao se i broj djece svih dobnih uzrasta koja, nažalost, u cijeloj 
ulici sa svim njenim odjeljcima nemaju ni jedno jedino mjesto za igranje. Jedino 
igralište u MO Vidikovac je ono neposredno uz sami mjesni odbor, no ono je potpu-
no dislocirano i teško pristupačno iz ovog dijela kvarta. Ilustracije radi, djeca iz ulice 
Put kotarskih serdara nikada u prošlosti nisu ni koristila to igralište, već su se svoje-
vremeno snalazila po raznoraznim livadama, gradeći vlastita improvizirana igrališta. 
Kako današnje vrijeme ipak nudi i neke nove, bolje mogućnosti, a broj djece se, iz 
već opisanih razloga, uvećao za nekoliko puta, jedino kvalitetno rješenje jest izgrad-
nja igrališta u ovom dijelu MO Vidikovac. U prošlosti je takvih obećanja, mahom 
predizbornih, već i bilo, ali nažalost, nikada se nisu realizirala. Stoga predlažem da se 
u sklopu ove hvalevrijedne inicijative pronađe adekvatna lokacija u ulici Put kotar-
skih serdara, koja obuhvaća vrlo velik prostor, za izgradnju sportskog i dječjeg 
igrališta. Koševi, golovi, tobogan, ljuljačka i možda još poneka zanimacija za najman-
ju djecu, ne bi trebala biti prevelika investicija, a uvelike bi doprinijela kvaliteti života 
stanovnika ovog sve napućenijeg dijela grada.

više lokacija

#24
Predlažem postavljanje samostojećih oglasnih ploča na nekoliko frekventnih mjesta 
u mjesnom odboru na koje bi se mogle lijepiti različite obavijesti grada, elektre, 
vodovoda, osmrtnice i slično pa da to bude uljuđeno a ne na stupove jjavne rasvjete 
ili slično. Time bi s vremenom stanovnici stekli naviku pažljivije pratiti obavijeati te bi 
i kroz takav kokunikacijski kanal mogli dolaziti do bitnih infoormaciju što u konačni-
ci podiže kvalitetu i zadovoljstvo stanovanja u određenom prostoru. 
Mjesni odbor Vidikovac. Npr, kod pekare Zara, na izlazi Eugena Kumičića, na izlazu 
Ulice obitelji Batara, kod ka�ća Akvarij, kod skretanja prema Blue Garden zgradama i 
slično. Sve skupa desetak lokacija. 
Potrebno je da se ljudi više osjećaju dijelom zajednice u kojoj žive. To bi se moglo 
postići i tako da i na ovaj način budu informirani o bitnim stvarima u svojo 
neposrednoj okolini. 

19. PROJEKTIRANJE - (3)

25. OSTALO - (5)



Mile Gojsalica, M.O.Vidikovac

#25
Promjena starog popucanog asfalta za podlogu od tartana i promjena stare i 
derutne  ograde za novu. Molim Vas promjenu starog i popucanog asfalta za 
podlogu od tartana i zamjenu stare  ograde za novu.Mi mjestani Vidikovca moramo 
misliti na dobrobit nase djece.I nadam  se da ce se uskoro realizirati gradnja 
obecanog djecjeg parka u M.O.Vidikovac.

Mile Gojsalica, M.O.Vidikovac

#26
Rekonstrukcija starog igralista 
Ispucanog asfalta ,zamjena za tartan podlogu i zamjena stare ograde za novu
Zbog sigurnosti nase djece,molim Vas zamjenu starog i popucalog asfalta za tartan i 
zamjenu stare ograde za novu. Takodjer molim da cim prije krenete u izgradnju vec 
obecanog djecijeg parka na istoj lokaciji. Nadam se Vasoj brzoj reakciji. 

Igralište uz ulicu Mile Gojsalića

#27
Uređenje nogometnog i košarkaškog igrališta
Današnjoj djeci jako fali �zičke aktivnosti i bilo bi jako lijepo ako bi ih uređenjem 
igrališta privukli u što većem broju da se svakodnevno bave sportom i da dane 
provode na otvorenom, umjesto u kući sa igricama. Trenutno igralište djeluje 
pomalo zapušteno, golovi nemaju mreže, ograda je dotrajala, a djeca se po njoj 
penju i mogu pasti. Također, kada netko igra košarku, više nije moguće igrati 
nogomet i obrnuto, tako da se često može desiti da ako nekoliko starije djece igra 
košarku, ostali ne mogu igrati ništa. Podloga je betonska i bilo bi super ako se može 
staviti neka podloga koja bi bila ugodnija za igranje (za nogomet umjetna trava, a za 
košarku neka mekana vanjska podloga). Kada bi igralište djelovalo urednije i 
uređenije, možda bi i ljudi više vodili računa da sve bude uredno i ne bi ostavljali 
boce i kamenje oko igrališta. S obzirom da se u blizini gradi veći broj stanova i za 
očekivati je još više djece na igralištu, bilo bi lijepo urediti ga na način da se što više 
djece može istovremeno igrati i da ovaj kvart dobije lijepo uređeno igralište. Kako bi 
dali poticaj ostvarenju ove komunalne akcije, u ime tvrtke ALETA spremni smo 
donirati iznos 40.000,00 kuna za ostvarenje ovog projekta. Za bilo kakva pitanja, 
stojim na raspolaganju. 

25. OSTALO - (5)



Mile Gojsalića M.O. Vidikovac

#28
Rekonstrukcija starog igrališta (dječjeg). Zamjena ispucalog 
Asfalta za tartan podlogu i zamjena stare ograde za novu.
Kako bi se djeca igrala u sigurnom okruženju smatram da bi se trebala zamijeniti 
stara podloga od asfalta za onu od tartana te da se igralište treba ograditi novom 
ogradom jer je stara potrgana i zahrđala.

25. OSTALO - (5)


